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§ 7
Ombyggnad och teknisk upprustning av Gubbängens 
bad och gymnastikhall. Utredningsbeslut 
FSK 2018/159

Beslut 
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets och 
idrottsförvaltningens gemensamma förslag:
 
1. Fastighetsnämnden beslutar att godkänna projektdirektiv för 
ombyggnad och teknisk upprustning av Gubbängens bad och 
gymnastikhall.
 
2. Fastighetsnämnden beslutar att ge fastighetskontoret i uppdrag att 
utreda förutsättningarna, som underlag för ett kommande 
inriktningsbeslut, med en beräknad utredningsutgift om 4 mnkr.

Nämndens behandling av ärendet

Framlagda förslag till beslut
Nämnden föreslår (se beslutet).

Beslutsgång
Ordföranden Stefan Hansson (S) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorens gemensamma förslag.

Särskilt uttalande
Särskilt uttalande lämnas av ordföranden Stefan Hansson m.fl. (S), 
Åke Askensten m.fl. (MP) och Mehdi Oguzsoy (V) enligt följande:
 

Användandet av solenergi för el, kylning och uppvärmning 
blir ett allt viktigare inslag i fastighetsutvecklingen. För 
Stockholms stads del är detta extra angeläget eftersom det 
gäller att med god marginal klara de uppställda målen när det 
gäller miljö och klimat. Exempelvis ska staden senast 2040 
uppnå en egen energiproduktion baserad på solenergi 
motsvarande 10 % av den totala energianvändningen. 
Investeringar i solenergi är utöver sin miljönytta också 
intressanta tack vare de möjligheter som finns att få 
investeringsstöd till.
 
När Gubbängens bad och gymnastikhall ska byggas om och 
genomgå en teknisk upprustning ska det redan i 
utredningsskedet tas hänsyn till installation av solceller.
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Handlingar i ärendet
 FSK 2018/159-1 Ombyggnad och teknisk upprusting av 

Gubbängens bad och gymnastikhall. Utredningsbeslut
 FSK 2018/159-2 Bilaga 1 Projektdirektiv Gubbängens bad 

och gymnastikhall
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